
 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
Datum: 27 maart 2020 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Mark Verheul (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Eneco gelden 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
Op woensdag 25 maart zou de verkooptransactie inzake de Eneco aandelen afgerond 
worden en de opbrengst van 23 miljoen op de rekening van de gemeente Sliedrecht 
binnen komen. Daarbij zou ook het dividend over 2019 uitgekeerd worden.  Dit dividend 
zou hetzelfde bedrag zijn als het bedrag dat in 2019 is ontvangen over 2018. 
 
De fractie van PRO Sliedrecht wenst dan ook antwoord te krijgen op de volgende 
vragen. 
 
1. Is het dividend Eneco over 2019 ontvangen en zo ja hoeveel is dat in euro’s? 
 
2. Is het bedrag van netto 23 miljoen voor de verkoop van de Eneco-aandelen 
ontvangen. Zoja wanneer? 
 
3. Kunt u ook vertellen wat er is ingehouden voor de honoraria van de diverse adviseurs 
en kunt u ook aangeven welke dat zijn geweest?  
 
4. Hoe wordt de opbrengst van het dividend en verkoop verwerkt in de boekhouding 
van de gemeente Sliedrecht? 
 



5. Kunt u vertellen wat de gevolgen zijn voor de gemeente, denk hierbij de begroting, 
financiële kengetallen, incidentele baten en lasten, etc? 
 
6. Wat houdt de REMU-claim in? 
 
7. In de CIB van oktober/november 2019 heeft u aangegeven een deel van de opbrengst 
van de verkoop te storten in een egalisatiereserve voor de dekking van de wegvallende 
dividend opbrengsten in de toekomst. Tevens was hiervoor toestemming verkregen van 
de provincie. Wat houdt deze toestemming precies in en heeft u hiervan schriftelijke 
instemming van de provincie en wilt u dat document dan met de raad delen? 
 
8. Kunt u vertellen of het mogelijk is leningen vervroegd af te lossen en zo ja hoe ziet u 
dat en wat zijn de gevolgen en zo nee: waarom niet? 
 
9. Kunt u vertellen hoe de processen verder gaan lopen met betrekking tot de 
bestemming van de verkoopopbrengst? 
 
10. De gemeente Sliedrecht beschikt ook over aandelen van oa Stedin, BNG, Oasen en 
Gevudo/HVC. Kunnen deze aandelen ook verkocht worden en zo ja zijn daar al plannen 
voor; Zo nee waarom niet? 
 
11. Uit de jaarverslagen van Stedin en de BNG blijken lagere resultaten over 2019. Heeft 
dat voor gevolgen voor het in 2020 te ontvangen dividend, zoja hoeveel?  
 
Toelichting: 
 
 
 
Wij zien graag uw reactie tegemoet,  
 
Mark Verheul  
Raadslid PRO Sliedrecht 
 

 
 

 
 


